
 
 
 
 
 
Vragen voor het vragenhalfuur 
 
Datum raadsvergadering: 22 mei 2025 
 
Onderwerp: Bezuiniging Nationale Parken 
 
Geacht college, 
 
Uit de recentelijke gepresenteerde Voorjaarsnota van het kabinet blijkt dat er vele 
(financiële) uitdagingen op onze gemeente afkomen. Een onderwerp dat nog weinig in 
de publiciteit is gekomen betreft de beoogde bezuiniging op de Nationale Parken. Een 
bezuiniging die ons zorgen baart vanwege de aanwezigheid van het Nationale Park De 
Alde Feanen en de positieve uitstraling die het park heeft voor onze inwoners en 
ondernemers. Door de kabinetsplannen dreigt de uitvoering van de ambities van het 
Nationaal Park te stagneren. Over deze problematiek hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Is het college op de hoogte van de dreigende bezuiniging op de financiële middelen 

voor het Nationaal Park? 
2. Wat zijn de eventuele consequenties voor bijvoorbeeld de educatie en 

communicatie voor het Nationaal Park? 
3. Worden er al initiatieven ondernomen tegen de voorgenomen bezuiniging? 
 
Graag worden wij hierover geïnformeerd. 
 
 
 
Namens de CDA-fractie Tytsjerksteradiel, 
 
Age Kramer 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


